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Ääsmäe Põhikool 

        29.08.2023 nr 1-4/13 

 

ÄÄSMÄE KOOLI HOOLEKOGU KOOSOLEKU PROTOKOLL 

 

Koosolek algas kell 18.00 ja lõppes kell 20.00 Ääsmäe Põhikoolis.  

Osalesid: Kersti Puusepp, Katrin Paju, Kristiina Lindus, Aldo Tatter, Andro Õisnurm, Anu 

Linnamägi, Siret Saarniit (õpetajate esindaja),  

Ei osalenud hoolekogu liikmed: Siim Valgeväli, Anneli Soer, Bayle Piibar 

Kutsutud osalema: direktor Jaanus Kallion, õppealajuhataja Katri Buht 

Kutsutud olid veel Helje Kala ja Andres Kaarmann (ei osalenud)   

Koosoleku juhatas sisse Kersti Puusepp, kes tutvustas hoolekogu koosoleku päevakorda. 

Hoolekogu koosoleku viisid läbi Katri Buht ning Jaanus Kallion, protokollis Katrin Paju. 

 

Päevakorra punktid: 

1. 2022/23 õppeaasta kokkuvõte 
2. Kooli õppekava  
3. Kooli kodukord 
4. Erandjuhul üheks õppeaastaks põhikooli klassis õpilaste arvu suurendamiseks 

nõusoleku andmine 
5. 2023/24 õppeaasta üldtööplaan 
6. Jooksvad küsimused 

 
 
 

1. 2022/23 õppeaasta kokkuvõte  
 

Katri Buht annab teada, et numbrilist analüüsi edasiõppijate ja tulemuste kohta veel teha ei 
saa, sest õppeaasta veel kestab.  
Jaanus Kallion tõi möödunud õppeaastast välja, et koolikiusamine kasvas eelmise aastaga 
võrreldes ning rõhus tugevalt, et sellega peab tegelema. Ettepanek oli, et sotsiaalpedagoogi 
koormus võiks olla suurem, aga sellele ei tule tuge valla poolt.  
Katri Buht rääkis, et terve eelmine õppeaasta on jälgitud, et üldtööplaan ei oleks lihtsalt 
dokument paberil vaid et arenguplaan saaks täidetud. See on jätkusuutlik dokument, millest 
kantakse pooleliolev järgmisse õppeaastasse edasi.  
Toodi välja, et KiVa ei täida eesmärki, algklassidest veel kuidagi. Ainetundide mahtu jääb 
lihtsalt väheseks. Ollakse teelahkme ees, et kas jätkata selle programmiga või võtta teadmised 
ja oskused ning jätkata oma jõududega.  
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Huvitegevus on koolis kõrgel tasemel, oli väga palju erinevaid ringe.  
Liikluskasvatuses on murekohad helkur ja kiiver. Aldo uurib kui palju kohalik noorsoopolitsei 
panustab ning saab vastuseks, et ei panusta.  
Veipimise kohta öeldi, et kes jääb vahele siis nüüdsest läheb info kohe noorsoopolitseile ja 
vanemale.  
 
2. Õppekava  
 
Sellel õppeaastal muutub vähe. Pilootimiseks pannakse alates 4. klassist poisid ja tüdrukud 
kokku kehalise kasvatuse tundi.  
 
3. Kooli kodukord  
 
Õpilaspileti tellimine ja pikendamine käib edaspidi läbi veebikeskkonna Spoku. Seal saab 
taotleda ka M-õpilaspiletit.  
Kooli kodukord on avalikustatud kooli kodulehel.  
Probleemiks on ikka veel, et õpilased käivad dressipükstes koolis. Kodukord näeb ette 
korrektset riietust ja ühte koolivormi elementi.  
Kooliõde peaks vastavalt meie kooli õpilaste arvule olemas kohapeal 2 korda nädalas kuid 
hetkel on vaid 1 kord.  
Kool on seda meelt, et vanemaid võiks rohkem tunnustada.  
Täiendada Covid-19 tõkestamise plaanis sõnastust.  
 
4. Ettepanek õpilaste arvu suurendamiseks klassis  
 
Võttes aluseks Põhikooli- ja gümnaasiumiseaduse § 26 lõike (3), kus kooli pidaja võib  
erandjuhul direktori ettepanekul ja hoolekogu nõusolekul suurendada õpilaste arvu üle  
käesoleva paragrahvi lõikes 1 sätestatud piirnormi üheks õppeaastaks konkreetses klassis  
juhul, kui kõik tervisekaitse- ja ohutusnõuded on täidetud, teeb direktor ettepaneku:  
Palun lubada, et 2023/2024 õ.-a. saab õppima 6. klassi 26 õpilast.  
Hoolekogu otsustas direktori ettepanekule vastata positiivselt ja lubada 6.klassi õppima 26 
õpilast. Üks hoolekogu liige ei olnud poolt. Arutati, et järgmine õppeaasta tuleb nagunii see 
klass kaheks paralleel klassiks teha, kuna juba Kernu koolist tuleb kõige rohkem 10 õpilast 
seitsmendasse klassi juurde.  
 
5. 2023/24 õppeaasta üldtööplaan  
 
Suurim muudatus on, et 2024 kevadest muutub põhikooli lõpetamise kord. Esmalt toimuvad 
lõpueksamid ning alles siis gümnaasiumi vastuvõtukatsed. Ministeerium tegi muudatuse laste 
vaimse tervise pärast, et kogu protsess oleks õpilastele lühem ja stressivabam.  
B-võõrkeeleks sai hispaania keel, seda hakkab õppima kuuendas klassis 18 õpilast ja vene 
keelt 6 õpilast.  
Suur muudatus on see, et esmaspäeval alustavad 1-4. klassid esimest tundi klassijuhataja 
tunniga ning 5-9. klassid alustavad teisipäeviti kõik klassijuhataja tunniga. 
Tahetakse proovida õuevahetunde nii, et garderoobi õpetaja läheb ka õue.  



3 
 

Hoolekogu soovib, et klassijuhatajad saadaksid hoolekogu esindajatele kõikide 
lapsevanemate e-mailid (uuendatud).  
Üldtööplaan on võimalikult täpseks tehtud esimeseks poolaastaks.  
Mõeldes kooli hoolekogu tööplaanile otsustati, et võtta igast klassist esindaja (hetkel on 
paralleelklasside peale üks esindaja).  
 
6. Jooksvad teemad 
 
Direktor rääkis, et teatud lapsevanemad ei taha oma lapsi elukohajärgsesse piirkonna kooli 
viia, vaid tahavad lapse panna eemale (Ääsmäele/Kernu).  
 
Kool saab soovijatele anda Covid-19 kiirteste.  
 
Ei ole laulukoori juhendajat/õpetajat, aga otsitakse. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
(allkirjastatud digitaalselt)       (allkirjastatud digitaalselt) 
Kersti Puusepp       Katrin Paju 
hoolekogu esimees       protokollija 
 
 


